
JEGYZŐKÖNYV

Készült: 2019. november 29-én az Újszászi Művelődési Ház nagytermében megtartott
közmeghallgatással egybekötött lakossági fórumon.

Jelen vannak: Dobozi Róbert polgármester, Kaló Istvánné alpolgármester, Dr. Ágotai Ede,
Battyányi Józsethé, Bogárné Simon Klára Mária, Petrik Ferenc, Répási Csabáné Tóth Rozália
Ildikó, Rózsa György, Tolvaj József Miklós képviselők, Simon Airikó aljegyző, valamint a
jegyzőkönyv mellékletét képező jelenléti ív szerinti meghívottak és a lakosság.

Kaló Istvánné alljol2ármester: Köszönti a képviselő-testület tagjait, a szervezetek képviselőit,
a településen szolgáltatást nyújtó szervezetek vezetőit, valamint a városgyűlésen megjelent
lakosságot. Atadja a szót Borbás Zoltánnak, a Jász-Nagyknn-Szolnok Megyei Közgyűlés
alelnökének.

Borbás Zoltán JNSZ Megyei Közgyűlés alelnöke: Elmondja, hogy a megyei közgyűlés a
Jászságért, a megyéért, és Ujszász városért dolgozik. Nagyon sok TOP-os pályázat révén
kapcsolódik a településekhez. Elmondja, hogy a 2014-2020-as fejlesztési ciklus a végéhez
közeledik, és megnyitásra kerül a 2020-2027-es fejlesztési ciklus, ez egy egészen új rendszer
lesz, és azért folyik a harc, hogy Jász-Nagykun-Szolnok megye azt a pozícióját, amelyet ki
tudott vívni a 2014-2020-as ciklusban, meg tudja tartani. Ugy gondolja, hogy polgármester Úr
minden kaput megnyitva képviseli Ujszász lakosságát. Végezetül, de nem utolsósorban
gratulál polgármester úrnak és a megválasztott képviselőknek, akik mindent meg fognak tenni
azért. hogy Ujszász fej lődhessen.

Kaló Istvánné alpolgármester: Megtartja tájékoztatóját az október 13. napján megtartott
választásokat illetően. mely tájékoztató jelen jegyzőkönyv elválaszthatatlan mellékletét
képezi. (1. melléklet) Elmondja továbbá, hogy a Zagyvaparti Idősek Otthona vezetői
pályázatok több körön keresztül eredménytelenül zárultak. Az intézmény működésének
elengedhetetlen feltétele, hogy legyen vezetője az otthonnak. Az elmúlt hetekben több
tárgyalást folytattak a Szolnoki Kistérség szakmai irányítóival, ennek eredményeként a
Zagyvaparti Idősek Otthona hamarosan a Szolnoki Kistérség Többcélú Társulásának szakmai
irányítása alá kerül. A csatlakozással kapcsolatos tárgyalások elkezdődtek, a folyamatot
mentor szakmai segítő szakember koordinálja. Az intézmény továbbra is az önkormányzat
tulajdonában marad. A képviselő-testület megteremtette a lehetőségét a támogatott
rágcsálóírtás bevezetésének, hamarosan minden háztartásba eljutnak az űrlapok, amin
igényelni lehet a rágcsálóírtást. Az igénylőnek egy szakcég fogja a rágcsálóírtó dobozokat
méreggel együtt kihelyezni, a szolgáltatás ára 6500.-Ft-ba fog kerülni, amely tartalmaz 2 db
ládát, magas hatóanyagtartalmú mérget, valamint a 2 db láda egyszeri újratöltését. A
szociálisan rászorulók ugyanezen a formanyomtatványon kérhetik a költségmentességet,
ebben az esetben az irtás teljes költségét az önkontányzat vállalja át. Felkéri Pap Gábor urat a
városfejlesztéssel kapcsolatos beszámolójának megtartására.

Pap Gábor köztisztviselő. pályázati referens: Tájékoztatást ad a folyamatban lévő
projektekről. A tájékoztató írásos anyaga jelen jegyzőkönyv 2. számú mellékletét képezi.
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Kaló Istváimé alpolgármester: Megköszöni Pap Gábor tájékoztatóját, és átadja a szót Dobozi
Róbert polgánnester részére’

Dobozi Róbert polgármester: Köszönti a fórumon megjelenteket, átadja a szót a lakosság
részére.

Nyíri Mihály (Tél út 12.): Gratulál a megválasztott polgármester Úrnak és a képviselőknek.
Jelzi, hogy a temető M parcellájában van egy gödör, kérné a betemetését. Kérdezi, hogy van-e
lehetőség arra, hogy a temetőben úrnafal épüljön? Az orvosi rendelővel kapcsolatban kérdezi,
hogy a szellőztetés hogyan van megoldva, illetve lehetséges-e a rendelőben fogast vagy
akasztót elhelyezni? Kérdezi, hogy megoldható lenne-e, hogy a gyógyszertár az ebédidőben
ne legyen zárva, illetve jelzi azt is, hogy a gyógyszertárnál nem lehet parkolni. Elmondja,
hogy a gyűjtőutak a kanyarokban sok helyen ki vannak verődve. Javasolja kamerák
elhelyezését a vasúti átjárónál is. Elmondja, hogy a téli időszak után a hótolás miatt a fűben
rengeteg a kavics. A Tél utca végén nem sikerült túl jól a mezőgazdasági dűlőút felől a
sárrázó kialakítása, aki csinálta, az kiszedte a tükröt és hagyott egy 10 méteres szakaszt, ahol
a sárrázó kövezés nem elégséges, és bizony a John Deere traktorok igen nehezen húzták ki az
elakadt kocsikat.

Dobozi Róbert pol~ármester: A temető és annak az in&astruktúrája nem városi tulajdon,
ennek ellenére a temető egy nagyon fontos pontja a városnak, mindent megtesz, hogy
kulturált és rendezett legyen a környéke. A 200.000.000.-Ft-os fejlesztés nagy része a József
Attila utat célozza, de annak egy jelentős része a temetőnél van, annak a kerítését, járdáját,
bejárati részt, zöld területi részt érinti, ivókút elhelyezése van a tervek között, ezt is sokan
kérték, odafigyel az Onkonnányzat a temetőre. Ha plébános úr megkéri, akkor a temetőben
lévő gödröt az önkormányzat betemeti. Az Orvosi rendelő szellőzését a váróban lévő ablakok
oldják meg most jelenleg, amikor a városnak lesz pénze Újra fejleszteni, akkor egy
szellőzőrendszert tervez oda beépíteni, ami hűteni és fűteni is tud. A ruhafogas nem probléma,
megoldják. A gyógyszertár nyitva tartása nem az önkormányzat fennhatósága, jelezni fogja
ezt a lakossági igényt Muskó úrnak. Az útjavítások folyamatosan zajlanak mind a köves és
aszfaltos utakon, ha valaki valahol kátyút lát, akkor jelezze azt a hivatalnak. Elmondja, hogy a
hótolást egy külsős cég végzi, jelezni fogja, hogy ne eresszék olyan mélyre a hótolólapot. A
kamerák bővítése folyamatos, a tervek között szerepel a vasútállomás előtt, a vasútállomás
nagykerti oldalán, az ottlévő biciklitárolónál, illetve a Dózsa György úton vagy a posta, vagy
a Gimnázium előtt kamerák felszerelése. A Tél út végét sajnálja, azt hitte, hogy ez rendben
van, meg fogja vizsgálni, hogy ha javítani kell, akkor tavasszal megigazíttatja.

Dr. Á~otai Ede képviselő: A gyógyszertárral kapcsolatban elmondja, hogy nehéz megoldani a
folyamatos nyitvatartást, mivel a gyógyszertárban igaz, hogy többen dolgoznak, de nem terjed
ki mindenkinek mindenre a jogosultsága. Az orvosi rendelővel kapcsolatban vannak
panaszok, és vannak pozitív visszajelzések is. A régi rendelők sem voltak éppen betegbarátok,
azt gondolja, hogy az önkormányzat prioritásként kezeli az egészségügyet.

Dobozi Róbert polEármester: Kéri, hogy a hozzászólás előtt mindenki a nevét és a lakcímét
szíveskedjen bemondani.

Nász Imre (Erkel F. út 27.): A kijelölt gyalogátkelőhelyek kijelölésének fontosságáról beszél.
Jelenleg kettő van, az egyik az Abonyi úton, a másik a Jász úton, több kellene, iskolák, óvoda
környékére, Penny környékére, de több olyan hely is van, ahol szükséges lenne.
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Dobozi Róbert polgánuester: Elmondja, hogy a Jász út és az Abonyi út az nem az
Onkorínányzat tulajdona, így a településen gyakorlatilag nincs egyetlen egy önkormányzati
gyalogátkelőhely kijelölve, viszont a felújítások során járda az épül. Ugy gondolja, hogy az
egészségháztól a hivatalig átvezető zebra és a Bajcsy úti óvoda előtti zebra hamarosan meg
fognak épülni, ezek darabja 3-400.000.-Ft attól függően, hogy lesz-e mellé valamilyen
kiegészítő jelzés.

Miklós János plébános: Elmondja, hogy az egyház és a történelem hagyománya a koporsóba
temetés, ugyanakkor tisztában van azzal is, hogy anyagi szempontból vagy más szempontok
miatt is, de szükséges az uniafal kialakítása. Terv már van 100-150 férőhelyes úrnafal
kialakítására, ennek költsége kb. 10-15 .000.000.-Ft.

Oláh Zoltán (Szekszárdi út 18.): Újszász település egy vasúti gócpont, tömegközlekedés
szempontjából az egyik legjobb helyen fekvő város, viszont azoknak a környező
településeknek az elérése, ahol nincs vasút, szinte lehetetlen. Az iránt érdeklődik, bogy a
busztársaság tervez-e sűrűbb járatot azokra a településekre, ahol nincs vasút?

Makai Zoltán Volán Zrt.: Újszászon a városi közlekedés a város feladata, tehát az ellátási
felelősség az önkormányzaté, viszont a kérdéssel kapcsolatban elmondja, hogy nem kapott a
busztársaság semmilyen igényt helyközi vagy távolsági forgalmat illetően.

Dobozi Róbert pol2ármester: Hogyan lehet igényt bejelenteni a helyközi és távolsági buszok
menetrendjét illetően, hol tudják ezt a lakosok jelezni.

Makai Zoltán Volán Zrt.: Az info~.volan.hu címre kell egy e-mailt írni, viszont a
megalapozottságára kell egy bizonyos igény létszám, egyedi igényeket nem tudnak
kiszolgálni.

Szajkó Gyuláné (Bakó üt 29.): A hivatallal szemben egy kátyút szeretne bejelenteni.

Dobozi Róbert polgármester: Megköszöni a jelzést.

Csirke Gyula (Erkel F. út 11.): Fásítással kapcsolatban kérdezi, hogy az ültetett fák
megfogták-e? Felhívja a figyelmet az Erzsébet kút rendbetételére. Vélménye szerint az orvosi
rendelő kialakítása sem szerencsés, minden orvoshoz egy helyen várakoznak a betegek. A
villámhárító úgy gondolja felesleges volt, és a hófogóval sincs megelégedve. Az
önkormányzatnál lévő készenléti gépkocsit el kellene adni és takarító gépet, vagy gallyaprító
gépet kellene helyette vásárolni.

Dobozi Róbert polgármester: Fásítással kapcsolatban elmondja, hogy ültetett fák mindegyike
konténeres volt, és az ültetésre a szerződésben az Onkormányzat eredési garanciát kötött, ami
azt jelenti, hogy ha tavasszal nem hajt ki, a kivitelezőnek ki kell cserélnie a saját költségén. A
villámhárító középületeknél kötelező, enélkül nem kap használatbavételi engedélyt és nem
tudnának az orvosok rendelni benne, ez muszáj volt. A telepített hóvágók nem megfogják a
havat, hanem amikor a ráesett hó olvadni kezd és lecsúszik, összevágja több darabra, hogy
kisebb darabok essenek le. Az önkormányzat egy ekkora városhoz mérten kifejezetten kevés
gépjárművel rendelkezik, alig tudják ellátni a kötelező feladatokat. Az is igaz, hogy nem mind
megfelelő műszaki állapotú, így inkább a cseréjükre törekszik.
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Dr. Á2otai Ede képviselő: Az egészségházzal kapcsolatban sok a kifogás, és sokszor jogos.
Az elnyert pályázatba ennyi fért bele, ez a projekt sokkal régebben indult, mint ahogy az
önkormányzat jelenlegi képviselő-testülete megalakult, a megnyert összegből ennyit lehetett
kihozni. A projekt elindulásakor tágabb mozgástér volt a tervek alapján, mire a megvalósítás
szakaszába ért, sajnos beszűkült. A rendelők szellőztetése vonatkozásában már történtek előre
lépések, mint a nyitható ablakok és a beszerelt ventilátorok. A váró kialakítása sem a
legszerencsésebb, ezzel egyet ért. Mindent megtesznek, hogy egy járványosabb időben a
fertőtlenítés, takarítás sűrűbb legyen, jelen pillanatban ennyire van lehetőség, de keresik a
megoldást a problémára.

Répási Csabáné Tóth Rozália Ildikó képviselő: Megerősíti, hogy az Újonnan ültetett fák
60x60-as konténerek voltak, a cserjék pedig 2 és 4 méteres konténerekben voltak ide szállítva.
A cserjék akár egész évben is ültetehetők, hogy ha a föld fagya megengedi. A konténerek
azért is jók, mert indítótápanyag van benne, ami meg volt ezeknél a konténeres cserjéknél is.
A kivitelezés megkezdése előtt a Bajcsy úton körül-belül 10-13 koros fa volt, amit még néhai
Molnár Péter polgármester Úr vezetésével ültetett a város, ezeknek a fáknak a kora
meghaladja a 10 évet és ennek a 13 koros fának az átültetése is sikeres volt.

Dienes András (Viola Út 5.): Azt szeretné megtudni, hogy mi az álláspont most a piactér
megvétele vonatkozásában. Elmondja, hogy a piacon áldatlan állapotok uralkodnak, a
piacfelügyelővel rengeteg a probléma, a bérleti díjat sem kell mindenkinek fizetnie. Kéri,
hogy a templomparkban összegereblyézett falevél elszállításáról intézkedjenek

Dobozi Róbert polgármester: Kéri a városüzemeltetést, hogy a hétfői napon gondoskodjanak a
falevél elszállításáról. Tudomása van arról, hogy a piac nem a legjobban működik, nem a
leghasznosabban szolgálja az Ujszásziak érdekeit. A helypénz kérdéskörét már többen
jelezték neki is. A visszavásárlással kapcsolatosan többször leült a tulajdonossal tárgyalni,
aláírva még nincs, de szóban megállapodott a visszavásárlásáról, a másik fél is teljesen
nyitottan, kompromisszumkészen állt hozzá. Két lépésben tudja az Onkormányzat
visszavásárolni a teljes tulajdonjogot. jövő év áprilisáig annyi üzletrészt vásárolna, hogy az
övé legyen a többségi tulajdon, 2021. áprilisáig pedig megvételre kerül a teljes 100%-os
üzletrész.

Kerepesiné Bajor Zsuzsanna (Sólyom út 14.): Kérdezi, hogy tervezi-e az Önkormányzat a
buszjárat bővítést a Zrínyi, Vércse és Fecske Út környékére?

Bujdosó Antal (Csilla2 Út 43.): Megköszöni az összekötő járda elkészítését a Csillag útnál.
Kérdezi, hogy az Abonyi úton lévő kamerát nem lehet-e esetleg sebességmérő kamerára
kicserélni?

Péter Tamás Úiszász Rendőrőrs Őrsparancsnok: A traffipax 180.000.000.-Ft-ba kerülne a
városnak. Napi szinten végzik a tehergépjárművek ellenőrzést, nagyon sokat szankcionálnak,
a Szászberki bekötő úton, a Jász Úton és az Abonyi úton is végzik az ellenőrzést. A Jász útra
kihelyezésre került egy bádog rendőr, ez nem oldja meg a problémát, de valamennyi
visszatartó erőt eredményez. Eszközként fog kikerülni az Abonyi útra egy műanyag
rendőrautó, ami szintén nagyon hatékony, nyilván a problémát ez sem fogja megoldani. A
sebességmérő ‚eszköz havi szinten 18 települést lát el a Szolnoki Rendőrkapitányság
tekintetében, Ujszászi Rendőrőrsön 8-10 naponta szokott lenni. Elmondja, hogy a település
közbiztonsága nagyon sokat javult az utóbbi időben, a bűncselekmények 40%-al csökkentek,
ez annak köszönhető, hogy többet kint vannak közterületen.



Dobozi Róbert polgármester: A parancsnok úrtól azt kéri, bogy az Abonyi út és Jász űt
irányában minden erejükkel hassanak oda a jövőben is. ha lehet. akkor még nagyobb erővel.
O is ott volt, amikor csak lehetett az ellenőrzéseknél. Nem hangzott még cl, ezért elmondja,
bogy jó eséllyel az év végén meg tud az Onkormányzat vásárolni egy ételszállító autót, hogy a
családsegítő munkatársainak ne biciklivel kelljen a téli havas utakon hordani az ételt.
Elmondja, hogy a belső áruforgalom jelentős része a településen 4 útvonalra leszűkül, az
egyik a KTSZ területe, ott most a József Attila útnak a bővítésével rendezni Fogja a forgalmi
helyzetet, a másik az egyes telep, itt a Vasút utat szeretnék az alállomásig elvinni, ez is
rendeződni fog. harmadik a Millagra területe, az most is rendezve van, és a negyedik ilyen az
a Vércse út és Fecske út, a Tárház, és a Zrínyi út környéke, ezt a részt is muszáj megcsinálni.
A Tárház abban az esetben vállalja, hogy bent kialakítja a kamionosoknak a parkolót,
amennyiben az Onkormányzat az aszfalt utat előtte biztosítja. Ha a Zrínyi út kialakításra
kerül, akkor a buszjáratot is be lehet oda vezetni. Mi’ el más hozzászólásra igény nem
jelentkezett, megköszöni a véleményeket, javaslatokat, és a lakossági fórumot bezárja.

Krnf.

r
: Dobozi Róbert: ‚Udud Ró a:

polgarmester jegyzo



ÚJSZÁSZ VÁROS POLGÁRMESTERE
5052 UJSZÁSZ, SZABADSÁG TÉR 1.

TEL/FAx: 56 552-022

MEGHÍVÓ
VÁROSGYŰLÉSRE

Újszász Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Szervezeti és Működési Szabályzatáról
szóló 13 2019. (X.29.) rendelete 23.*-a alapján közmeghallgatással egybekötött lakossági
fórumot (v á r o s g y ű I é s t) tart

A közme2hall2atás (városEvűlés) helye:

Városi Művelődési Ház nagyterem
(5052 Újszász, Szabadság tér 1.)

A közmeRhailRatás (város2yűlés) ideje:

2019. november 29.-én (pénteken) 17.00 óra,

melyre ezúton tisztelettel meghívom!

Új szász, 2019. november05

Dobozi Róbert
polgármester



JELENLÉTI ÍV

Újszász Városi Önkormányzat Képviselő-testülete
2019. november 29.-én tartott

közmeghallgatással egybekötött lakossági fórumon (v á r o s g y ű I é s)
jelenlévőkről
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Kaló Istváimé alpolgármester

Dr. Ágotai Ede

Battyányi Józsefné

Bogárné Simon Klára Mária

Petrik Ferenc

Répási Csabáné Tóth Rozália Ildikó

Rózsa György

Tolvaj József Miklós

Simon Anikó aljegyző
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TÁJÉKOZTATÓ

a 2019. október 13. napján megtartott helyi önkormányzati képviselők és polgármesterek
2019. évi általános választásáról

Városunkban 1 fő került nyilvántartásba vételre, mint polgármester-jelölt: Dobozi Róbert
független jelölt.

Egyéni listás képviselőjelöltként 15 fő került nyilvántartásba vételre, ez a 15 fő szerepelt a
szavazólapon a kisorsolt sorrendnek megfelelően.

A választáson a névjegyzékben szereplő választópolgárok száma 4968 fő. Szavazóként
megjelent választópolgárok száma 2076 fő.

A polgármester esetében érvénytelen szavazólapok száma 162 darab, érvényes szavazólapok
száma 1909 darab volt.

Az 1909 darab érvényes szavazat alapján megválasztott polgármester Dobozi Róbert.

Az egyéni listás képviselők esetében érvénytelen szavazólapok száma 50 darab, érvényes
szavazólapok száma 2027 darab volt.

Megválasztott települési önkormányzati képviselők:

Dr Ágotai Ede független 1138 szavazattal,
Répási Csabáné Tóth Rozália Ildikó FIDESZ-KDNP 976 szavazattal,
Tolvaj József Miklós FIDESZ-KDNP 923 szavazattal,
Battyányi Józsefné FIDESZ-KDNP 905 szavazattal,
Kaló Istvánné független 903 szavazattal,
Rózsa György független 900 szavazattal,
Petrik Ferenc FIDESZ-KDNP 893 szavazattal,
Bogárné Simon Klára Mária független 851 szavazattal.

A nemzetiségi önkormányzati képviselők választásán a FIROSZ jelölőszervezet ajánlásával
ROMA nemzetiségi képviselőjelöltként 3 fő került nyilvántartásba. A névjegyzékben lévő
választópolgárok száma 66 fő. szavazóként megjelent választópolgárok száma 26 fő, érvényes
szavazólapok száma 25 darab volt. A megválasztott roma nemzetiségi képviselők Kállai
Csabáné FIROSZ 23 érvényes szavazat, Kállai Csabáné FIROSZ 23 érvényes szavazat és
Kállai Csaba FIROSZ 25 érvényes szavazattal.

A választás eredménye 2019. október 16. napján jogerőssé vált.

A megválasztott képviselő testület 2019. október 29 napján megtartotta alakuló ülését. Az
alakuló ülésen a megválasztott képviselők és a polgármester esküt tettek, és aláírták
esküokinányukat. Az ülésen Kaló Istváné Sajben Eva személyében titkos szavazással,
minősített többséggel alpolgármestert választottak. A képviselő testületnek egy bizottsága van,
a Pénzügyi és Szociális Bizottság, melynek elnöke Rózsa György, elnökhelyettese Battyányi



Józsefné. A bizottság munkáját Földiné Juhász Erika, Gonda Adriem~ és Kiss Erika külsős
tagok segítik.

A testület szakmai munkáját erősíti Dr Ágotai Ede egészségügyi tanácsnok, Bogárné Simon
Klára oktatási és közművelődési tanácsnok, Répási Csabáné Tóth Rozália Ildikó településkép
védelmi tanácsnok és Petrik Ferenc vidék és településfejlesztési tanácsnok.

Köszönjük a lakosság bizalmát! Magam, Polgármester Úr és képviselőtársaim nevében
megígérhetein, hogy a következő öt évben minden erőnkkel településünk fejlődéséért. az itt
élők jólétéért fogunk dolgozni.
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Újszász város fejlesztési tervei

V ó r o s g y ű I ~ $ — Újszász, Művelődési Ház

2019. november 29.

Utak és járdák I.

József Attila út:
6,00 m széles aszfaltburkolat;
1,50 m széles járda;
54 db porkolohely;
200 m hosszban temető kerítés

kivitelezés 2020. évben
forrás: egyes kisvárosi települések fejlesztésének
támogatása, illetve BM önkormányzati támogatás
összesen: 170 millió Ft
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Utak, járdák II.

Rovid Út
o 1,50 m széles járda
o 20 19. évben elkészült, karbantartó csoport

beruházásában
Abonyi Ut
o 1,50 m széles járda
o kozutkezeloi hozzajarulas
o pályázati forrásra várunk, terv elkészült
o közútkezelővel további egyeztetés kerékpárút

kialakitasa ugyeben

Utak ás járdák III.

• Vasut Ut ÓS folytatasa aTapiogyorgyei Útig
o tervezés előkészítése zajlik

o Zrínyi Út —Vércse Út és II. ütemben
Fecske Út
o tervezés előkészítése zajlik
o károkozó víz elvezetésének vizsgálatával
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Közlekedés- és vagyonbiztonság

Vasútállomásra vezető utak közlekedés
biztonsági fejlesztése:

Dózsa György Út
Vasút Út
kivitelezés: 2020. évben
forrás: egyes kisvárosi települések
fejlesztésének támogatása; összeg: 8,9 millió Ft

Fekvőrendőrök: lakossági támogatottság
alapján I. ütemben Ady Endre út, Arpád Út,
Szilágyi út ésTél Út

‚

Epületek, létesítmények

Erkel Ferenc Út 3.
civil közössegi pont, klubterem a nagyobb civil
szervezeteknek
kivitelezés: 2020.
forrás: egyes kisvárosi települések
fejlesztésének támogatása
összeg: 40,6 millió Ft

Turisztikai fejlesztés kivitelezése (2020.)
Vasutallomas P+R es B+R parkolok (MAV
beruházás)
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Klímaváltozás hatásai elleni
megoldások

o Belterületi vízelvezető rendszer II. ütem
tervezése és meglévő csatornák fennmaradási
engedélyezése

o Magántulajclonú árkok helyzetének rendezése
o Vízmegtartó megoldások (BM, KÖTIVIZIG)
o Települési fásítási program
o Megújuló energiaforrások alkalmazása és az

ökológiai lábnyom csökkentése
o Környezet-egészségügy

Településarculati fejlesztések

o Városközpontban alkalmazott .

utcabútorok, szín- és formavilág
alkalmazása (modern kisvárosi arculat,
amely nem szakad el a természettől)
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Koszonom a figyelmet’

Pop Góbor
területfejlesztési, pályázati,

építésügyi és közbiztonsági referens

További 1r formáció kérhető:
Újszászi Polgármesteri Hivatal

5052 Újszász, Szabadság tér I.
tel.: +36-56/552-022; e-mail: &kasag~u~szasz~hu
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